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Időrendi bontás (2012. július 25 - 2012. szeptember 7):
 
Július 28 – 30. -  Mentortábor
Augusztus 11. – Szacs ülés
Augusztus 12-19. – BöFi – Fizikus gólyatábor
Szeptember 5. -  Kritérium dolgozatok
Szeptember 6. – Beiratkozás
Szeptember 6. - Választmány
 
Szakterületi delegáltságokról szóló beszámoló (2012. július 25 - 2012. szeptember 7):
 
A szakterületi delegáltak eleget tettek delegáltságaiknak.
 
 
Szöveges beszámoló:
 
Beiratkozás
A kritérium dolgozatok megírása és a beiratkozás szeptember 5-én és 6-án lezajlott. Sajnos 
a hallgatói szerződések aláírása elhúzódott, így az indexek kitöltése is később kezdődhetett, 
az előadásokra nem maradt idő. A Dékáni kézfogó után került sor a gólyacsomagok kiosztása 
mellett, a Mafihés, a HÖK-ös és a „Miért jó a fizikusnak” c. előadásra. Ez annyiból rossz, hogy 
az előadásokat a beiratkozók becslésem szerint 2/3-a hallgatta csak meg. Annyiból pozitív, 
hogy így lehetőség nyílt a másik két előadás megtartására.
 
Szakos programok
A szokásos fizikus szakos programok idén is megrendezésre kerültek, sok résztvevőt 
mozgattak meg, ami örömteli. Sajnos a legjelentősebb szakmai jellegű programunk, az EHB 
Előadói kört nem sikerült a tervezett számban megrendezni, a bulik sikeresen lezajlottak. Ezen 
kívül szerveztünk még Palnetárium-látogatást, Vénusz-túrát, és a szokásos Matekos-FizIQs 
bográcsozást.
 
  
Gólyatábor
A gólyatábor lebonyolítás szempontjából rendben lezajlott, az elmúlt évek talán legsikeresebb 
gólyatábora volt idén. A viszonylag korai időpontot a szakkollégiumi felvételik indokolták, 
ugyanis korábban sok gólya jelezte, hogy a szakkollégiumi felvételi miatt nem tud gólyatáborba 
jönni, így célunk az volt, hogy a felvételizőknek is lehetőséget adjunk. Ennek ellenére a vártnál 
kevesebben jöttek el táborba. A tábor során törekedtünk az ebből származó esetleges hiány 
csökkentésére. Az elszámolás folyamatban van.
 
 
Utánpótlás
Az elmúlt fél évben az egyik legfontosabb feladatnak tartottam, hogy a lehető legtöbb hallgatót 
bevonjunk a közéleti tevékenységbe. Ez részben sikerült, ugyanis nagyobb lett az érdeklődés 
a több aktív hallgatót megmozgató tevékenységek (nyíltnap, LEN fizika sátor), melyek nagyon 
sikeresek voltak. Emellett sokan érdeklődtek a képviselői feladatokról.



 
 
Fóka
Egyre nagyobb a hallgatói érdeklődés, az egy év alatt jelentősen bekerült a köztudatba a 
program. Külön örömteli, hogy nem csak fizikushallgatók, hanem más szakok hallgatói is 
érdeklődnek. A korrepetitorok lelkesen végzik a feladatukat, és egyre több felsőbb éves ajánlja 
fel segítségét a korrepetálás terén. A jövő évtől a Fókával kapcsolatos napi rutinfeladatokat 
nem én fogom ellátni, ezt jó előre jeleztem fizikus listákon, tekintve hogy egyvalaki jelezte 
érdeklődését, a betanítását elkezdtem, lelkesen áll a feladatok elébe.
 
 
Tanterv
A tantervben egy jelentős változás történt, a hat hetes kötelező szakmai gyakorlat (2010-, 2011-
es évfolyamoknak) kikerült a Fizika BSc tantervéből.
 
Informálás
A honlap habár design-ját tekintve megújult, de sajnos még nem sikerült elérni azt, hogy 
a fizikushallgatók napról-napra kövessék a honlapon megjelenő híreket. Ez első sorban 
a ritka frissítéseknek köszönhető. A fő információs csatornák az évfolyamlisták és az 
évfolyam facebook csoportok. A tapasztalatok szerint a facebook csoporton keresztül lehet a 
legkönnyebben információkat eljutatni a hallgatókhoz.
 
 
A napi rutinfeladataimat igyekeztem minél hatékonyabban elvégezni. A hallgatókat érintő 
híreket, információkat az évfolyamlistákon kiküldtem, és közben próbáltam felmérni a listák 
hatékonyságát, javítani azokon. A hallgatói levelekre rendszerint egy napon belül válaszoltam, a 
felmerülő problémákra igyekeztem mielőbb megoldást találni.
  
  
A beszámolómmal kapcsolatos kérdéseket, észrevételeket szívesen fogadom akár 
személyesen, vagy email-en.
  
  
  
  
  
  
  
  
Budapest, 2012. szeptember 7.      

Béni Kornél
Fizika szakterületi koordinátor
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